
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XLII/2022 

XLII Sesja w dniu 3 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 3 marca 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:34 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XLII Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji było 14 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego Miasta i 



Gminy Młynary na 2022 r. ,,Korpus Wsparcia Seniorów w Młynarach".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

19.01.2022 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 19.01.2022 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o ofertę firmy Koma i wątpliwości z możliwością jej 

opłacenia. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zawarcie umowy z tą firmą jest możliwe dla budżetu, 

jednakże wiążę się to z niewielkimi podwyżkami dla indywidualnych odbiorców. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o zagrożenie realizacji budowy Amfiteatru w Młynarach. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła, że jest możliwe zagrożenie realizacji tego projektu. Obecnie 

Gmina czeka na rozstrzygnięcie tematu przez Komisję Europejską, które powinno wpłynąć do 

15 marca. 



5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, dlaczego na wioskach nie poprawia się uszkodzeń, które  

powstały. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jest świadoma sytuacji i dodała, iż Gmina czeka na firmę, 

która w najbliższym czasie zajmie się naprawą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył interpelację odnośnie przeanalizowania możliwości 

budowy kolumbarium na Cmentarzu Komunalnym w Młynarach. Poprosił o możliwość 

przedstawienia ewentualnego miejsca i posadowienia kolumbarium, kosztów budowy i 

dokumentacji projektowej oraz przewidywanego czasu realizacji zadania.  

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Sołtysowie nie mieli żadnych uwag. 

 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Młynary za 2021 rok. 

 

Radni nie mieli pytań oraz uwag. 

 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach z wykonania 

rocznego planu pracy i kontroli za 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Młynarach z wykonania rocznego planu pracy i kontroli za 2021 rok. 

 

9. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy 

Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował że do Biura Rady w Młynarach wpłynęły 2 

sprawozdania. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiej Policji w Elblągu i z 

działalności Komendanta Komisariatu w Pasłęku. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o małą ilość informacji na temat działalności Policji w Gminie 

Młynary.  

Pani Burmistrz powiedziała, że Młynary to bezpieczne miasto, dlatego jest tak mało 

informacji o Młynarach w tym sprawozdaniu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -

2040, 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany zachodzące w Wieloletniej Prognozy Finansowej. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Fiodorowicz 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

c) sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na dofinansowanie zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu dróg 

wojewódzkich nr 509 i 505 w m. Młynary”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 



sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na dofinansowanie zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu dróg wojewódzkich 

nr 509 i 505 w m. Młynary”, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

d) wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu lub 

ćwiczeniu, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o wniosku formalnym o zmianę paragrafu 

pierwszego. 

Pan Tadeusz Wandrowski spytał o podstawę naliczania składek i ich bazę wyjściową. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła, że zmieniła się ustawa, która wprowadziła zmianę 

ekwiwalentu za godzinę w działaniu ratowniczym. Obecnie zaproponowana kwota za akcje 

ratowniczą wynosi 17 złotych. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy ta stawka będzie ciągle podnoszona, gdyż ostatni raz 

miało to miejsce 2 lata temu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeżeli pojawi się taka możliwość to będzie się starać o 

podniesienie stawki do maksymalnej kwoty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu lub 

ćwiczeniu, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 



Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

PRZECIW (1) 

Regina Chabros-Dusza 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

e) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Wodociągów i Kanalizacji 

w Młynarach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, skąd wzięła się nadwyżka. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nadwyżka wzięła się z wpłat, czyli kar, jakie płaciła 

spółdzielnia mleczarska. Powiedziała, że środki te powinny być wydatkowane na cele 

dostarczania wody i odbioru ścieków. Do tego są plany rozwoju i doposażenia zakładu 

wodociągowego, dlatego pieniądze zostaną przeznaczone na cele statutowe zakładu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Młynary, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

g) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Beata Kmito, Agnieszka Kościelska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

h) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Młynary w 2022 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Młynary w 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

i) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Miasta i Gminy Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Odpowiedzi udzielane były na bieżąco. 

 

12. Sprawy różne. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o stan drogi w Młynarskiej Woli i problemy z nią 

związane. Poruszył temat śmiecenia w miejscowości Młynarska Wola. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż osoba, która została złapana przez Policję za śmiecenie 

została ukarana, jednakże nie należy ona do naszej gminy. Pani Burmistrz serdecznie 

podziękowała policji za skuteczne działanie. Nie zgadza się z faktem, iż nic nie zostało 

zrobione w sprawie stanu drogi.  

Pan Andrzej Florczyk zapytał o powód decyzji rezygnacji w sprawie uchwały dotyczącej 

Klubu Senior+. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła, że w pierwotnych założeniach kwota, która miała otrzymać 

Gmina była o wiele wyższa w porównaniu z obecnie proponowaną kwotą i byłoby to dużym 

obciążeniem dla budżetu. 

Pan Andrzej Florczyk zauważył fakt, iż w materiale załączonym do uchwały była niepełna 

informacja odnośnie osób kwalifikujących się do programu. 

Pani Burmistrz powiedziała, że projekt wydawał się bardzo interesujący, jednakże Gmina 

potrafi sobie bez niego poradzić. Powiedziała,  że nie powinno się zmieniać zasad 

funkcjonowania projektu w trakcie jego trwania. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 



/-/ Karol Jóźwiak 

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


